
Protokół Nr XIX.2016

z sesji Rady Gminy w Imiclnie

z dnia 29 grudnia 2016 roku

Posiedzenie odbyło SIę w Zespole Szkół w Mierzwinie w godz. od 900 do 1030.

W posiedzeniu udział biorą Radni Rady Gminy w Imielnie oraz zaproszeni goście według list

obecności stanowiących załączniki Nr I, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenią:

l. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr XVIII.2016,

3. Przyjęcie porządku obrad,

4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres miedzy sesjami,

6. Przyjęcie planów pracy Rady Gminy i Komisji stałych na 2017 rok,

7. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno oraz zmieniająca budżet Gminy Imielno

na 2016 rok Nr XIX.119.2016,

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2016-2026

Nr XIX.120.2016,

- w sprawie określenia warunków i trybu finasowania zadań z zakresu wspierania rozwoju

sportu w Gminie Imielno Nr XIX. 121.20 16,

- w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w drodze bezprzetargowej lokalu użytkowego

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej Nr XIX. I22.20 16,

- w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Imielno na lata 2016 - 2026

Nr XIX.123.2016

- w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości zabudowanych strażnicami dla

Ochotniczych Straży Pożarnych Nr XIX.124.2016

- w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów Nr XIX.125.

8. Dyskusja,

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,

10. Sprawy Różne,

1I. Zamknięcie posiedzenia.



Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba radnych jest

wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał dokonał Wiceprzewodniczący Rady

Gminy Pani Gabriela Deka.

W sesji udział bierze 13-tu radnych.

Ad.p.2. Protokół Nr XVIII.2016 z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu po

przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu Nr XVIII.2016 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Ad.p.3. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pani Gabriela Deka przedstawiła porządek

posiedzenia. Nikt z radnych nie zgłosił uwag do porządku obrad.

"Za" przyjęciem porządku posiedzenia głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Ad.pA. W punkcie tym Radny Zdzisław Zygan, prosił o zamontowanie drzwi wejściowych

do kotłowni w budynku byłej szkoły w Jakubowie.

Ad.p.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami szczegółowo

omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk.

Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania Wójta Gminy.

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie 13- tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres miedzy sesjami stanowi załącznik Nr 4 do

niniejszego protokołu.

Ad.p.6.W punkcie tym przystąpiono do przyjęcia planów pracy Rady Gminy oraz Komisji

stałych na 2017 rok.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pani Gabriela Deka poinformowała, że Plany Pracy Rady

Gminy oraz Komisji stałych na 2017 rok, były omawiane na posiedzeniach komisji

w związku z tym poddała plany pracy pod głosowanie.

"Za" przyjęciem planu pracy Rady Gminy oraz Komisji Rewizyjnej, Komisji

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej, Ochrony Środowiska,

Komisji Rozwoju Społeczno - Gospodarczego, Budżetu, Finansów i Rolnictwa, Komisji

Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych na 2017 rok głosowało jednogłośnie 13-tu

radnych.



Plan pracy Rady Gminy oraz plany pracy Komisji stałych na 2017 rok stanowią załączniki

Nr 5, Nr 6, Nr 7, Nr 8, Nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad.p.7. W punkcie tym przystąpiono do podejmowania uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno oraz zmieniająca budżet Gminy (mielno na

2016 rok, Nr XIX.119.2016, projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy Pani

Halina Faryna.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała zebranych z treścią projektu

uchwały, następnie poddała uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XIX. I 19.20 16 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2016-2026, projekt

uchwały Nr XIX.120.20 16, omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała zebranych z treścią projektu

uchwały, następnie poddała uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XIX.120.20 16 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie określenia warunków i trybu finasowania zadań z zakresu wspierania rozwoju

sportu w Gminie Imielno projekt uchwały Nr XIX.121.2016, omówił Wójt Gminy Pan

Zbigniew Huk.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała zebranych z treścią projektu

uchwały, następnie poddała uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XIX.121.20 16 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie .•••'Yrażenia zgody na v.-ynajem w drodze bezprzetargowej lokalu użytkowego

z przeznaczemem na prowadzenie działalności gospodarczej projekt uchwały

Nr XIX.122.2016, omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała zebranych z treścią projektu

uchwały, następnie poddała uchwałę pod glosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XIX.122.20 16 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Imielno na lata 2016 - 2026

Nr XIX.123.2016 uchwałę omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała zebranych z treścią projektu

uchwały, następnie poddała uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XIX.123.20 16 głosowało jednogłośnie l3-tu radnych.



- w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości zabudowanych strażnicami dla

Ochotniczych Straży Pożarnych Nr XIX.I24.2016, uchwałę omówił Wójt Gminy Pan

Zbigniew Huk.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała zebranych z treścią projektu

uchwały, następnie poddała uchwałę pod glosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XIX.124.20 16 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

- w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów Nr XIX.125.20I 6, uchwalę omówił Wójt

Gminy Pan Zbigniew Huk.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała zebranych z treścią projektu

uchwały, następnie poddała uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwaly Nr XIX.125.20 16 głosowało jednogłośnie I3-tu radnych.

Ad.p.8. Pan Włodzimierz Węglowski pracownik Urzędu Gminy

o przyjmowaniu wniosków dot. utylizacji azbestu.

przypomniał

Ad.p.9. W punkcie tym Wójt Gminy udzielił odpowiedzi radnemu Zdzisławowi Zyganowi,

że drzwi zostaną wymienione lub naprawione.

Ad.p.IO. Wójt Gminy poinformował, że do połowy lutego gminy muszą podjąć stosowne

uchwały dotyczące szkól, min. likwidacji gimnazjum. Ponadto Wójt Gminy zapewnił, że

zwolnień w szkołach nie przewidujemy.

Następnie Wójt Gminy zaprosił wszystkich zebranych na artystyczno-opłatkową część sesji.

Ad.p.ll. Wiceprzewodnicząca Rady Gminy uznała porządek obrad za wyczerpany, dziękując

wszystkim zakończyła posiedzenie.
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